
KOMENTÁ Ř K TABULCE PROGRAMU VÝSTAVBY  
 
 Z programu byly již vypuštěny dokončené akce. Zejména připomenu „Revitalizaci návsí“, 
„Dětské hřiště a in-line dráhu na Háji“,  „Rekonstrukci ul. Polní na Toskánce“, „Revitalizaci 
obecních cest vč. zeleně“,  „Společenské centrum s obchodem na Valdeku“, „Rekonstrukci 
obecního úřadu vč. přístavby ordinace“ a některé další drobnější akce. Realizace jednotlivých 
akcí je samozřejmě závislá na možnosti získání dotací, protože jejich financování jen z rozpočtu 
obce není reálné. 
 Za stávající situace se jeví jako nejreálnější výstavba chodníku Braškov – Kyšice. 
Nadějně se jeví i možnost získání dotace na zřízení parkoviště a komunikace spojující sportoviště 
(ul. Budovatelů). 
 Územní plán byl po doplnění a úpravách podle připomínek z veřejného projednání 
opakovaně 15.11.2012 projednán s veřejnoprávními orgány a organizacemi. Poté bude asi v 1. 
čtvrtletí r. 2013 opakovaně projednán s veřejností a poté předložen zastupitelstvu ke schválení. 
 Rekonstrukci obecního úřadu bychom rádi dokončili adaptací podkroví na klubovny a 
dílnu pro zájmové kroužky. 
 O záměru na zastřešení dvora mezi OÚ a pož. zbrojnicí a výstavbě víceúčelového objektu 
rozhodne 10. zastupitelstvo obce. 

Cílem vedení obce je samozřejmě získat dotační prostředky pro realizaci v „Programu 
výstavby“ uvedených akcí. To je však za současné ekonomické situace nesmírně složité. 
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